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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
2025. február 14-i soros nyílt üléséröl.

Dr. Sükösd Tamás polgármester
Novák Kovács Zsolt képviselő
Aranyos József képviselő
Bágyi Zoltán képviselö
Borbély Sándor képviselö
Erős Ferenc képviselö
Ébl Zoltán képviselö
Kapusi Péter képviselő
Seper László képviselő
Tóth Béla képviselő
Vájer Tamás képviselö 11 fö
Dr. Venicz Anita címzetes főjegyzö, Dr. Vamyu Péter
aljegyzö-hatósági osztályvezető, Háriné Németh Ilona
gazdasági osztályvezetö, Ábrahámi Dóra műszaki
osztályvezető, Tóth Teréz Márta szervezési osztályvezető,
Bátai Brigittajegyzökönyvvezetö

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, a
képviselö-testület soros nyílt ülését 9°° órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselő-
testület határozatképes, 11 képviselő tartózkodik az ülésteremben.
Javaslatot tesz ajegyzőkönyv hitelesítökre Tóth Béla és Novák Kovács Zsolt személyében, akik
jelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Bélajegyzökönyv hitelesítönek
történö megválasztását. A képviselötestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
25/2025. (II. 14. )határozata

ajegyzőkönyv-hitelesítö személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a 2025. február
14-i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Novak Kovács Zsoltjegyzökönyv hitelesítönek történö megválasztását. A
képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
26/2025. (II. 14. )határozata

ajegyzökönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a 2025. február
14-i soros nyílt ülésjegyzőkönyv hitelesítöjének Novák Kovács Zsoltot
megválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirend elfogadását.



A képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
27/2025. (II. 14. ) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

N a i r e nd:

Na irend:

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról

Vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítése
Elöadó: polgármester

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásáért felelösök

3. Sportegyesületek beszámolója 2024. évi működésükröl. személyi és tárgyi feltételeikről
Előadók: Sportegyesületek vezetői

4. Tájékoztató a sportlétesítmények használatáról, fenntartási költségeiröl
Előadó: polgánnester

5. Az önkonnányzat 2024. évi költségvetéséröl szóló 4/2024. (II.21.) önkormányzati rendelet
módosítása
Előadó: címzetes főjegyző

6. Döntés az Önkormányzati Kömyezetvédelmi Alap 2024. évi felhasználásának és az alap
maradványának elfogadásáról
Elöadó: polgánnester

7. Az önkormányzat saját bevételeinek és az adósságot keletkeztető ügyleteiböl eredö fizetési
kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének meghatározása
Elöadó: polgármester

8. Sárbogárd Város Önkomiányzat 2025. évi költségvetési rendeletének elfogadása
Előadó: polgármester

9. A Sárbogárdi Zengő Óvoda felvételi körzethatárainak megállapítása
Előadó: címzetes főjegyzö

10. A Sárbogárdi Zengő Óvodába történő jelentkezés módjának és a 2025/2026-os nevelési év
beiratkozási időszakának meghatározása
Elöadó: címzetes föjegyzö

11. A Sárbogárdi Zengő Óvoda éves nyitva tartási rendjének megállapítása
Előadó: címzetes főjegyzö

12. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde éves nyitva tartási rendjének megállapítása
Elöadó: címzetes főjegyzö

13. Az önkormányzat tulajdonáról, a tulajdonosi jogok gyakoriásáról, a vagyonnal való
gazdálkodásról és értékesítésének egyes szabályairól szóló önkormányzati rendelet elfogadása
Elöadó: címzetes főjegyzö

14. Az egyes szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet elfogadása
Elöadó: címzetes főjegyzö



15. A köztisztviselök díjazásáról szóló önkormányzati rendelet elfogadása
Előadó: címzetes főjegyző

16. Döntés a távhöszolgáltatással kapcsolatos 2025. évi bérieti díj felhasználásáról
Előadó: polgármester

17. Elővásáriási jog gyakorlásának eldöntése a Trecolin Kft., DÉSZOLG Kft-ben birtokolt, 9,94 %-
os üzletrésze vonatkozásában, illetve Sárbogárd Város Önkormányzatának a DESZOLG Kft.-
ben bülokolt, 10,43 %-os üzletrészének értékesítése
Elöadó polgármester

18. A 2025-2028.évekre vonatkozó belső ellenőrzési stratégiai terv elfogadása
Előadó: címzetes főjegyző

19. A Sárbogárd - Hantos - Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás Társulási
Megállapodásának módosítása
Elöadó: polgármester

20. Sárbogárdi Napok rendezvénysorozat tervezett programjának elfogadása
Elöadó: OKSB elnöke

21. Téli igazgatási szünet elrendelése
Elöadó: címzetes föjegyzö

22. A polgármester 2025. évi Cafetériajuttatási összegének megállapítása
Elöadó: címzetes föjegyzö

23. Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: a napirend tárgyalása elött kérem a jelenlevöket, hogy egyperces néma
föhajtással emlékezzünk meg városünk díszpolgáráról Dr. Márton Imréné Dr. Nemes Máriáról,
aki a közelmúltban elhunyt. Temetése holnap 14 órakor lesz Cecén.
Egyperces némafőhajtás,

A képviselötestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekröl, intézkedésekröl.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

Dr. Sükösd Tamás: A közmeghallgatáson az ÜJB elnöke tájékoztatást adott arról, hogy
mindenki megtette határidöben a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettséget, így mindenki
jogosult a testületi ülésen képviselöi jogok gyakorlására. A két ülés közötti fontosabb
események, intézkedések a következők voltak.
Január 21-én az ipari park és használata kapcsán volt egy egyeztetés. Valamint azzal a

tervezövel tartottunk egyeztetést, akivel annak idején az úgynevezett indikatív
árajánlatot állítottuk össze az Árpád utca felújítására.

Január 22-én Társulási Tanács ülést tartottunk, ahol módosítani kellett a Sárbogárd- Hantos-
Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás Társulási Megállapodását. Erről majd
részletesebben az ülés adott napirendi pontjánál beszélünk.

Január 27-én egy önkomiányzati szakmai konferencián vettem részt elektronikus úton.
Január 28-án az örző-védő céggel egyeztettünk az idei évi összegekröl. Ok egyrészt a

távfelügyeletét látják el a riasztóinknak, másrészt pedig az élöerős örzést adják a
Polgánnesteri Hivatalban, illetve a Járási Hivatalban is. A Széchenyi Programiroda
tartott ugyanezen a napon pályázati tájékoztatót kömyékbeli önkormányzatoknak,
vállalkozásoknak.

Január 29-én a társulási megállapodás módosítása, illetve a feladatok átkerülése kapcsán a
"Háló" szociális szolgáltatóval egyeztettünk. Ugyanezen a napon a Közép-Duna



Vidéke Hulladékgazdálkodási Társulás Operatív Tanácsülésén vettem részt
Polgárdiban. Áttekintettük a 2025. évi feladatokat a hulladékszállítás kapcsán.

Január 31-én a Megyei Közgyűlés tartotta meg azt az ülését, amelyiken elfogadtuk a
költségvetést.

Február 1-jénvolt amásodik Sárbogárdi Sportbál. Önkormányzati rendezés volt. A bál alapvető
bevétele a sportcsamoknál marad, ott költjük el. A tombola bevételét, ami 700-
800. 000 Ft körüli összeg volt, a töbörzsöki általános iskola kapta meg.

Február 3-án a háziorvosokkal tartottunk egyeztetést. Február 2-án vasámap érkezett jelzés a
Mi Hazánk-os képviselötársunktól, ezzel kapcsolatban tartottam reggel egy
összetettebb egyeztetést a rendörökkel. El is indultunk abba az irányba, amibe
szükséges.

Febmár 4-én a Sárbogárdi Egyesített Szociális Intézmény és a "Háló" szociális szolgáltató
részvételével tartottunk egyeztetést a feladatátadásról. Egy sajátos jogszabályi hely
miatt a nagylóki és hantosi gyermekjóléti szolgáltatást nem végezhetjük a SESZIés
a társulás keretein belül, ahogy eddig végeztük. Ezért kell azzal a társulással, amelyik
végezheti együttműködnünk. Ügy tűnik véglegesen le tudtuk rakni az
együttműködés alapjait. Ugyanezen a napon volt egy küldöttség a MOHU MOL
Hulladékgazdálkodási Zrt-töl köztisztasági, textilhulladék begyűjtésével kapcsolatos
egyeztetést tartottunk.

Febmár 5-én a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsülést
tartott. Rendbetettük a költségvetési kérdéseket, illetve minden olyant, amí
Sárbogárddal kapcsolatos, ami leginkább az edények, illetve gépjárművek
üzemeltetésével kapcsolatos volt.

Február 6-án a városi költségvetést egyeztettük az intézményvezetökkel.
Febmár 10-én sikerült befejeznünk az akkumulátoros ügyben a Kúria részére egy beadványt.

Minden létezö fómmon ott vagyunk.
Febmár 11-én megtartottam a segélyek bírálatának a következő körét. Ez az idei évben már a

negyedik, vagy ötödik segélyezési kör volt. Elhagytuk a háromszázas ügyszámot.
800 és 900 között van a teljes éves szám. Év elején látszik, hogy van egy olyan réteg,
aki tudja, hogy ahogy átfordult a naptári év, be lehet adni a kérelmet, tudja, hogy ha
nincs lakásfenntartási támogatása akkor három darab eseti kérelmet tud beadni.

Febmár 13-án Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyennekjóléti Társulás Társulási
Tanácsa tanácsülést tartott. A megváltozott struktúrával fogadtuk el az idei
költségvetést. Ugyanezen a napon a Belügyminisztérium képviselője, a Járási
Hivatal vezetöje, a Foglalkoztatási Osztály vezetöje és egyik ügyintézöje voltjelen
és a közfoglalkoztatásról egyeztettünk. Kezdeményeztíink mi is több olyan
szervezeti változást, ami valószínűleg hatékonyabbá teszi a közfoglalkoztatást.
Elértük, hogy a Sárbogárdi Egyesített Szociális Intézmény önállóan lehet
közfoglalkoztató, tehát nem nekünk kell az adminisztrációt és minden egyebet
intézni. Akiket oda veszünk fel dolgozni, azok közvetlenűl a tényleges munkahelyi
fönöküktől tudják kapni az utasítást.

Elöző testületi ülés zárt ülésén javaslatot tettünk a Fejér Vánnegyei Onkormányzat által
alapított egyik díjra.

2. Jelentés a lejárt határidejü határozatok végrehajtásáról.
Elöadók: a végrehajtásért felelösök

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnak-e szóbeli kiegészítést fíízni?

Az elöadók nem tettek szóbeli kiegészítést.

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság
elnökét kérdezem milyen módon foglaltak állást?



Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselőket kérdezi, hogy van-e
kérdésük, észrevételük a napirendi ponttal kapcsolatban?

A képviselö-testület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.
Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az aljegyzö-hatósági osztályvezetö jelentésének
elfogadását.
A képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az aljegyző-hatósági osztályvezetö
jelentését elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
28/2025. (II. 14. ) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a
lejárt' határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet
níegtárgyalta és az aljegyzö-hatósági osztályvezetö jelentésében
foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a polgármesterjelentésének elfogadását.

A képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a polgánnester jelentését elfogadta és az
alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
29/2025. (II. 14.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a lejárt
hatándejű határozatok végrehqftásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a polgármesterjelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a müszaki osztályvezetöjelentésének elfogadását.

A képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezetö jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselö-testületének
30/2025. (II. 14. ) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a lejárt
határídejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a műszaki osztályvezetöjelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a címzetes főjegyzöjelentésének elfogadását.

A képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a címzetes föjegyzö jelentését elfogadta és
az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
31/2025. (II. 14. ) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehqftásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a címzetes főjegyzőjelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a szervezési osztályvezető jelentésének elfogadását.



A képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a szervezési osztályvezetö jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
32/2025. (II. 14.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a szervezési osztályvezetőjelentésében foglaltakat elfogadta.

3. Sportegyesületek beszámolója 2024. évi működésükről, személyi és tárgyi feltételeikröl
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a K.osárlabda Club Egyesület beszámolója nem érkezett be. Ezzel
nyilvánvalóan kizárják magukat minden fajta egyéb lehetöségböl. Szervezési osztályvezetö,
illetve az ügyintézö, aki ezzel foglalkozik, külön szólt már decemberben, hogy mikor jár le a
határidö. A szervezetek azzal az infrastruktúrával, amit biztosítunk számukra nagyrészt
elégedettek. Az íjászok több alkalommal felteszik a kérdést, meddig maradhatnak azon a pályán,
ami magánterület. Egyeztettünk az ingatlan új tulajdonosával, aki elmondta, hogyhasználhatják,
jelezni fogja, ha szüksége lesz az ingatlam-a.
Az elöterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Erös Ferenc: ismerteti az OKSBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.
A Kepviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
33/2025. (II. 14. ) határozata

Sportegyesületek beszámolója 2024. évi működésükről, személyi és
tárgyi feltételeikről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta "Sportegyesületek
beszámolója 2024. évi működésükröl, személyi és tárgyifeltételeih-ől" tárgyú elöterjesztést és
az alábbi határozatot hozta:

A képviselö-testület a Sárbogárd SE, VAX Kézilabda Egyesület, Sárréti Íjász Club, Nihon
Karate Kyokai SE beszámolóját megismerte, az abban foglaltakat tudomásul veszi.

Határidő: értesítésre: március3.

Felelős: polgánnester
jegyzö

4. Tájékoztató a sportlétesítmények használatáról, fenntartási költségeiről
Előadó: polgármester



Dr. Sükösd Tamás: a labdarúgó egyesület használja mindkét spottelepet. A telepek müködnek.
Az elmúlt 10-15 évben egészen markánsan egymásra épülö fejlesztések voltak. A sárbogárdi
sportteleppel véleményem szerint körbeértünk. Egy dolog van, amire szükség lemie, egy lelátó.
Próbáljuk közös erővel az elnök úrral két különbözö irányból a labdarúgó szövetséget
érzékenyíteni akövetkezö éves pályázatnál. Bár a Fejér vármegyei keret sajnos nincs annyi, hogy
abból egy helyre ennyit lehessen vinni. Megpróbálunk elémi a MLSZ-ig is.
Az elöterjeszt'ést az ÓKSB és a PWB tárgyalta Kérdezi a bizottságok elnökeit, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erös Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyyhöz csatolva)
Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
34/2025. (II. 17.) határozata

Tájékoztató a sportlétesítmények használatáról, fenntartási
költségeiröl

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta a "Tájékoztató a
sportlétesítmények használatáról, fenntartási költségeiröl" tárgyú elöterjesztést és az alábbi
határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Sárbogárd SE tájékoztatóit megismerte,
az abban foglaltakat elfogadja.

Utasítja a polgármestert, hogy a képviselő-testület döntéséröl tájékoztassa a sportszervezet
vezetöjét.

Határidő: értesítésre: 2025. március 5.
Felelös: polgármester

5. Az önkormányzat 2024. évi költségvetéséröl szóló 4/2024. (II.21. ) önkonnányzati
rendelet módosítása
Előadó: címzetes főjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: az elöterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezi a ESZB, az UJB,
az OKSB és a PWB elnökeÍt, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Erös Ferenc: ismerteti az OKSBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)



Dr. Sükösd Tamás: a költségvetés módosítására havonta szükség van. Mindig hozzá kell
igazítani a tényszámot a tervhez. Most is ez történik. Lehet látni, hogy egyrészt yan egy alapvetö
elv, sem alul-finanszírozás, sem túlfínanszírozás nem maradhat. Ezeket pénzűgyileg rendezni
kell a költségvetési év végén. Az ágazati pótlékokat is szükséges vegigvezetní.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendeletmódosítás
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
2/2025. (II.27.) önkormányzati rendelete

Sárbogárd Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetéséröl szóló 4/2024. (II. 21.)
önkonnányzati rendelet módosításáról

6. Döntés az Önkonnányzati Kömyezetvédelmi Alap 2024. évi felhasználásának és az alap
maradványának elfogadásáról
Elöadó: polgánnester

Dr. Sükösd Tamás: a kömyezetvédelmi alapot amikor létrehozta egy régebbi önkonnanyzat,
akkor még nem volt kötelezö. Kömyezetvédelmi alapra mindig szükség van, vannak állandó
kiadásai pld. Zábrák KLft. a felhagyott hulladéklerakók rekultivációja utani úgyneyezett
monitoring tevékenységet végzi. Hái-om monitoring kút tökéletesen mutatja az értékeket,
minden rendben van. Á negyedik kútnál viszont síkerült a szondát belefümi a szemetbe,
jeleztük már több alkalommaf az illetékesek felé, eddig yiszonylagkevés eredmennyel. Ezt a
monitorozási idöt egyszer már meghosszabbították. Az illegális hulladéklerakók
visszaszorítása általábaií magas összeggel szerepel, de most alacsonyabb. A dobozok mindig a
helyükön maradnak, de random módon cserélgetjuk a vadkamerákat, mert nincs annyi
vadkamera a világon, ami elég lenne, illetve van egy kolléga, aki van, amikor napokig semmi
mást nem csinál,~mint a vadkamerákban lemerült akkumulátorokat cserélget és menti le az
adatokat. Szép eredménnyel szorítottuk vissza az illegális hulladéklerakokat. Mindszent felé a
napokban leborítottak mintegy 10 m3 szemetet. Megbeszéljük a terület gazdájával, hogy
bemehessünk és oda is fogunk vadkamerát helyezni. A kömyezetvédelmi alap összege - annak
ellenére, hogy ennyi költsege van - nőtt, mert az egyik cég nem kellö adatszolgáltatas miatt a
kömyezetvedelmi hatóságtöl kapott bírságot. 3 millió forint bírságosszeg miatt jelenleg az
abszolút száma a kömyezetvédeÍmi alapndc magasabb, mint amivel indultunk. Fontos dolog,
hogy a kömyezetvédelmi alapot fönntartsuk.
Az'elöterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét hogyan foglaltak állást a
napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nemvolt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselö-testületének
35/2025. (II. 14. ) határozata

Döntés az Önkonnányzati Kömyezetvédelmi Alap 2024. évi felhasználásának
és az alap maradványának elfogadásáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületejogkörében eljáró polgármester a "Döntés
az Önkonnányzati Kömyezetvédelmi Alap 2024. évi felhasználásának és az alap
maradványának elfogadásáról" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi döntést hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete az előterjesztésben részletezettek alapján
megállapítja, hogy Sárbogárd Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetéséről szóló
önkormányzati rendeletében meghatározottak szerint az Önkormányzati Kömyezetvédelmi
Alap számlán lévő 2024. évi nyitóegyenleget képezö pénzösszeg és az alap tovabbi bevételei a
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének "Az Önkormányzati
Kömyezetvédelmi Alap működéséröl" szóló 41/2015. (X. 21. ) önkormányzatí rendelet 3. § (1)
bekezdésében foglalt célok megvalósítását szolgáló tevékenységekre kerültek felhasználásra.

A Képviselö-testület az elkülönítetten vezetett 50440016-10026861 számlaszámú
Kömyezetvédelmi Alap számla 2024. évjanuár 1-i nyitó egyenlegét 4.754. 176,- Ft összeggel,
a 2024. év december 31-i záró egyenlegét, amely egyben a Kömyezetvédelmi Alap számlán
lévö pénzmaradvány mutatója is 8.383. 667, - Ft összeggel jóváhagyja.

A számláról történt 2024. évi kifízetéseket a
- Zábrák Kft. részére: 784.474, - Ft
- Illegális szemétlerakók, állati tetemek felszámolása 331.226 - Ft

kifizetés összesen: 1.115.540 ,- Ft

bruttó összeggel, a részösszegekhez rendelt munkálatokkal hagyjajóvá.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete felkéri Sárbogárd Város Címzetes
Főjegyzöjét, hogy a döntésröl tájékoztassa a Fejér Vánnegyei Kormányhivatalt.

Határidő: tájékoztatásra: 2025. június 1.

Felelős: polgármester
címzetes föjegyzö

7. Az önkormányzat saját bevételeinek és az adósságot keletkeztetö ügyleteiböl eredo
fizetési kötelezettségéinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének
meghatározása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: ez költségvetést megalapozó döntés. A saját bevétel 50%-át kell arányba
állítani a fizetési kötelezettséget keletkeztetö'ügyletekböl eredö kötelezettségekkel. Tekmtettel
arra, hogy a nevezöben nulla van, ezért ez mindig nulla is marad. Nincs fizetési
kötelezettségünk. Utoljára akkor volt hitelfelvételünk, amikor a tanuszodának a saját erő részet
fizettük parkoló, közníűvek stb. Arra volt 50 millió forint hitel, de az kifütott. Most nincs és
nem is tervezünk ilyent. Ennek megfelelően nullás.
Az előterjesztést valamennyi bizoftság tárgyalta. Kérdezi az ESZB, az UJB, az OKSB és a
PWB elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Erös Ferenc: ismerteti az OKSBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PWBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

9



Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
36/2025. (IL14. )határozata

Az önkonnányzat saját bevételeinek és az adósságot keletkeztetö ügyleteibol eredö
fízetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követö három évre várható

összegének meghatározása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat saját bevételeinek és az adósságot
keletkeztető ügyleteiből eredö fízetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követö három évre várható
összegének meghatározása tárgyú előterjesztést megtárgyalta, és az önkormányzat saját bevételeinek és az
adósságot keletkeztetö ügyleteiböl eredö fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követö három évre
várható összegét a következöképpen határozza meg:

353/2011. (XH. 30.) Korm. Rendelet értelmében az
önkormán zat sa'át bevételének minősül

1. a hel ' adóból származó bevétel,
2. az önkormányzati vagyon és az önkormányzatot
megilletö vagyoni értéküjog értékesítéséből és
hasznosításából származó bevétel,

adatok eFt-ban

2025.

550 000 000

2026.
550 000

000

2027.
550 000

000

2028.
550 000

000

3. az osztalék, a koncessziós dí' és a hozambevétel,
4. a tárgyi eszköz és az immateriális jószág,
részvény, részesedés, vállalat értékesítéséböl vagy
rivatizációból származó bevétel,

5. bírsá -, ótlék- és dí'bevétel, valamint

6. a kezessé vállalással ka csolatos me érülés.

Sa'át bevételek

Az önkormányzat adott évi saját bevételeinek
50%-a

5000000 5000000 5000000 5000000

000 O

1 500 000 1 500 000 1 500 000 1 500 000

556 500 000

278 250 000

556 500
000

278 250
000

556 500
000

278 250
000

556 500
000

278 250
000

adósságot keletkeztető ügyletekből és
kezessé vállalásokból fennálló kötelezettsé ek 2025. 2026. 2027 2028.

Fe'lesztési hitel törlesztése utak, közműfe'lesztés

Hitel-, kölcsöntörlesztés államháztartáson kívülre

Hosszú le'áratú hitelek, kölcsönök kamata

o

o

o

Összesen
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Utasítja a polgármestert, hogy az adósságot keletkezetö ügyletekhez történö hozzájámlás részletes
szabályairól szóló 353/2011 .(XII.30.) Korm. rendelet alapján a szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidö: március 16.

Felelős: polgármester

8. Sárbogárd Város Önkormányzat 2025. évi költségvetési rendeletének elfogadása
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: tegnap kaptunk egy levelet a Magyar Államkincstártól illetve több
önkormányzat is kapott. Megírták, hogy a tegnapelött megjelent szolidaritási hozzájámlást
szerepeltetni kell a költségvetésben. Ezt megtettük a tegnapi napon. 25. 288. 060 Ft a pontos
összege a szolidaritásí hozzájárulásnak. Felmerülhet a kérdés, hogy ha van az úgynevezett
Sikeres Járások Program, a programnak a fedezete az valamilyen fajta ilyen iparűzési adó
átcsoportosítása? A szolidaritási hozzájárulás az-e? Nem. Az egy külön történet lesz majd
valamikor, amikor vélhetöen költségvetésmódosítást kell elöterjesztenünk, mert arra egyedi
döntést fog hozni a miniszter. Mai ismereteink szerint várhatóan májusban. Alapvetően most
úgy tudjuk, hogy az elosztási elvek között nyomatékosan szerepel a "lakosságarányos" szó, ami
nekünk azért lennejó, mert ajárás összlakosságának egy picivel kevesebb mint a fele, tehát kb.
48%-a a városban lakik. Tehát azért az egyjól látható szám lenne. Ezek 1-2 napos információk.
A költségvetésünk úgy tud stabilitást mutatni, ahogy eddig mindig. Működési hiányt 2013. óta
nem tervezünk. De nyilván, ha láthatóan több a kötelezö feladatra fordítandó kiadásunk, mint
a várható bevételünk, ezt valamiből kell finanszírozni, ezért takarékoskodunk évközben és ezért
forgatjuk át a maradványt, arra hogy tudjuk finanszírozni a többi dolgot. Az intézményeknél
keletkező kisebb maradványokat soha nem hozzuk át ide, hanem évek óta azokból történik meg
ajutalmak kiosztása. Alapvetö elveink ugyanazok. A legkomolyabb tétel mindig az, hogy meg
tudjuk tartani azt a szolgáltatási színvonalat az intézményeinkben, amit eddig is biztosítottunk.
Ebben erősen kötödünk a Magyar Államhoz normatív finanszírozás kapcsán, de nem elégséges
a finanszírozás, hogy fönntartsunk intézményt, ezért ezeknek az intézményeknek a
költségvetéséhez több, kevesebb összeget adunk. Egy 10. 000 fő fölötti városban az is fontos
dolog, hogy nem nagy összeggel, de azért jól látható dolgokkal látunk el nem kötelezö
feladatokat is. Tehát az emberek önszerveződéseit támogatjuk. Civil szervezeteket többféle
módon tudjuk támogatni. Mindig van tartalék is a keretben. Maga az elv az egyelöre, hogy új
típusú közteherrel nem kívánjuk terhelni a helyieket, nem akarunk más típusú adót bevezetni.
Fontos még mindig a közfoglalkoztatás. Ennyi embert klasszikus, rendes munkaviszonyban
foglalkoztatni nem ennyi összeg lenne, hanem ennek a sokszorosa. Azon kívül, hogy a
közfoglalkoztatotti bér alacsonyabb, azonkívül a közfoglalkoztatotti bérhez csak egyedi döntés
alapján teszünk hozzá. Nem úgy teszünk hozzá, hogy némelyik személy többet kap, hanem
összegészében a fínanszírozás nem elégséges, ezért befizetünk a Magyar Államnak és abból
tesz hozzá. Ez általában nem szokta meghaladni a teljes összeg 15%-át.
A költségvetéssel együtt elfogadjuk azt az egy hónapot, amiben úgy kell meghozni a
döntéseket, hogy nincs még költségvetés. Ebből lehet látni, hogy a 12 hónap nem egyforma
arányt mutat, mert van, ami valahol súlyosabban esik, év elején általában minden súlyosabban,
pláne iparüzési adó bevallás elött. Ez pont olyan összeg amire számítottunk, semmi eltérö nincs
abban, amit terveztünk. Jelen pillanatban a 350 millió forint nagyságrendű várható maradvány.
318. 267. 512 Ft a forráshiány. Ha ehhez hozzáadjuk a szolidaritási hozzájámlás összegét, még
akkor is elégséges és tudja ezt a dolgot kezelni.
Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezi az ESZB, az UJB, az OKSB és a
PVVB elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
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Erős Ferenc: ismerteti az OKSBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a
napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö rendelet elfogadását.

A Képviselö-testület 8 igen, 3 tartózkodó szavazattal az alábbi rendeletet hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
3/2025. (II.27. ) önkormányzati rendelete

Sárbogárd Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetéséröl

9. A Sárbogárdi Zengö Övoda felvételi körzethatárainak megállapítása
Előadó: címzetes föjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: a körzethatárok nem változtak. Az elöterjesztést az OKSB tárgyalta.
Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erös Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a PVVB is tárgyalta. Kérdezem ugyanerről a bizottság elnökét.

Tóth Béla: ismerteti a PVVBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. KLérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
37/2025. (II. 14. ) határozata

A Sárbogárdi Zengő Óvoda felvételi körzethatárainak megállapítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta ,^4 Sárbogárdi Zengő Ovoda
felvételi körzethatárainak megállapítása" tárgyú elöterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

A Sárbogárdi Zengö Óvoda felvételi körzethatárait az alábbiak szerint állapítja meg:
Felvételi körzetek Sárbogárdi Zengő Ovoda

Székhely 7000 Sárbogárd Mikes köz 3.
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7000, ADY ENDRE ÜT

7000, ANNA MAJOR

7000, ÁRPÁD LAKÓTELEP

7000, ÁRPÁD UTCA

7000, ASZTALOS UTCA

7000, ATTILAUTCA

7000, BARÁTSÁG LAKÓTELEP

7000, BARÁTSÁG UTCA

7000, BAROSS UTCA

7000, BERCSÉNYI UTCA

7000, BERZSENYI DÁNIEL UTCA

7000, BETHLEN GÁBOR UTCA

7000, BOLONDVÁRTANYA

7000, CSIK UTCA

7000, CSÓK ISTVÁN UTCA

7000, CSÖGÖR KÖZ

7000, DAMJANICH UTCA

7000, DOBÓ ISTVÁN UTCA

7000, DÖRÖGDI KÖZ

7000, FENYŐ UTCA

7000, GAGARIN UTCA

7000, GERGELY KÖZ

7000, GILICE KÖZ

7000, GÖBÖLÖS KÖZ

7000, HALADÁS ÚT

7000, HATVANI ÜT

7000, HŐSÖK TERE

7000, IFJÚSÁG UTCA

7000, IPARI SZŐLŐ

7000, ISKOLA KÖZ

7000, JÓZSEF ATTILA UTCA

7000, KERESZT UTCA

7000, KERTAUA UTCA

7000, Kt'GYÓ KÖZ

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

fteljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)
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7000, KINIZSI UTCA

7000, KIS KÖZ

7000, KIS UTCA

7000, KISFALUDY UTCA

7000, KISLÓK PUSZTA

7000, KISLÓK ADY ENDRE UTCA

7000, KISLÓK HUNYADI UTCA

7000, KISLÓK JÓZSEF ATTILA UTCA

7000, KISLÓK KOSSUTH UTCA

7000, KISLÓK PETŐFI UTCA

7000, KISLÓK RÁKÖCZI UTCA

7000, KISLÓK RÖZSA UTCA

7000, KISLÓK SZABADSÁG UTCA

7000, KISLÓK TAVASZ UTCA

7000, KISLÓKI UTCA

7000, KISLÖKPUSZTA

7000, KOSSUTH ÚT

7000, KOVÁCS KÖZ

7000, KÖZPONTI TANYA

7000, KÜLSŐSZŐLŐHEGY

7000, LAKTANYA

7000, LÁZÁR UTCA

7000, MÁDt KÖZ

7000, MÁNYOKI UTCA

7000, MÁFirÁS KIRÁLY UTCA

7000, MÁV TELEP

7000, MÉSZÖLY GÉZA UTCA

7000, MIKES KÖZ

7000, MILLENIUM 2000. UT

7000, NAGY LAJOS UTCA

7000, NAP UTCA

7000, NÉMETH LAJOS KÖZ

7000, NÉMETHSAROK UTCA

7000, NYÍL UTCA

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

{teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

fteljes közterület)

(teljes köztemlet)
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7000, Ó UTCA

7000, PETŐFI SÁNDOR UTCA

7000, POSTA UTCA

7000, PUHA KÖZ

7000, RADNÓTI MIKLÓS UTCA

7000, RÓZSA UTCA

7000, SALAMON UTCA

7000, SALLAITANYA

7000, SÁVOLY KÖZ

7000, SIMON KÖZ

7000, SIMON UTCA

7000, SÖVÉNY UTCA

7000, SZEGFŰ UTCA

7000, SZÉLSŐ UTCA

7000, TEMPLOM KÖZ

7000, TINÓDY KÖZ

7000, TINÓDY UTCA

7000, TOMPA MIHÁLY UTCA

7000, TURYMIKLÓSUTCA

7000, ŐSZ UTCA

7000, VÁGÓHÍD UTCA

7000, VAK BOnYÁN UTCA

7000, VIDEOTON GYÁRTELEP

7000, VIRÁGRÉSZ UTCA

7000, VIRÁGSAROK KÖZ

7000, VIRÁGSAROK UTCA

7000, WESSELÉNYI UTCA

7000, ZRÍNYI MIKLÓS UTCA

7003, KÖZTÁRSASÁG ÚT

7000, SPORT UTCA

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(részletes, páratlan 1-89, páros2-92)

(teljes közterület)

Felvételi körzetek Sárbogárdi Zengő Óvoda

Tagóvoda 7000 Sárbogárd, Gesztenye sor 1.

7000, MINDSZENTPUSZTA (teljes közterület)
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7003, AKÁCFA UTCA

7003, ÁLMOSVEZÉR UTCA

7003, ARANY JÁNOS UTCA

7003, BÉKE UTCA

7003, BOCSKAI UTCA

7003, CSABA UTCA

7003, DEÁK FERENC UTCA

7003, EGRESSY BÉNI UTCA

7003, ELŐDVEZÉR UTCA

7003, ERKEL FERENC UTCA

7003, FASOR UTCA

7003, FEHÉRVÁRI ÚT

7003, GÁRDONYI GÉZA UTCA

7003, GESZTENYESOR

7003, HADNAGYPUSZTA

7003, HÁRSFA UTCA

7003, HOMOKSOR

7003, HUBAUTCA

7003, IBOLYA UTCA

7003, JILEKTANYA

7003, JÓKAI MÓR UTCA

7003, KAZINCZY FERENC UTCA

7003, KILLERTANYA

7003, KÖLCSEY FERENC UTCA

7003, KÖZTÁRSASÁG ÚT

7003, LÁSZLÓ UTCA

7003, LEHEL UTCA

7003, MAGYAR UTCA

7003, MIKLÓS UTCA

7003, MUNKÁCSY MIHÁLY UTCA

7003, NEFELEJCS UTCA

7003, NYÁRFA UTCA

7003, PARK UTCA

7003, RÁDITANYA

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(tetjes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(részletes, páratlan 91-, páros 94-)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)
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7003, RÁKÓCZI UTCA

7003, RÉTSZILAS VASÚTÁLLOMÁS

7003, RÉTSZILAS UJ UTCA

7003, SEMMELWEIS IGNÁC UTCA

7003, SZABADSÁG UTCA

7003, SZARVASPUSZTA

7003, SZÉCHENYI UTCA

7003, TÁNCSICS UTCA

7003, TISZA UTCA

7003, ÚJ UTCA

7003, VASÚT UTCA

7003, VEZÉR UTCA

7003, VÖRÖSMARTY UTCA

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

Felvételi körzetek Sárbogárdi Zengő Óvoda

Telephely 7000 Sárbogárd, Szent I. utca 49.

7000, ABAIÚT

7000, ALSÓKÖRTVÉLYES TANYA

7000, ALSÓTÖBÖRZSÖK TANYA

7000, BÁGYISOR

7000, BAJCSY-ZSILINSZKY UTCA

7000, BALASSI BÁLINT UTCA

7000, BEM UTCA

7000, BIGLITANYA

7000, CSONKA UTCA

7000, DÉCSEI SZŐLŐHEGYTANYA

7000, DÓZSA GYÖRGY LAKÓTELEP

7000, DÓZSA GYÖRGY UTCA

7000, ESZE TAMÁS UTCA

7000, HANTOSIÜT

7000, HONVÉD UTCA

7000, HUSZÁRTANYA

7000, IMREMAJORI ÜT

7000, KATONA UTCA

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)
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7000, MÁJUS 1. MAJOR

7000, SZÁZADOS UTCA

7000, SZENT ISTVÁN UTCA

7000, TEMETŐ ÚT

7000, TEMETŐKÖZ

7000, TÜZÉR UTCA

7000, VAJER KÖZ

7000, VASÚTI ŐRHÁZ

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

Felvételi körzetek Sárbogárdi Zengő Óvoda

Telephely 7018 Sárbogárd-Pusztaegres, Hatvani u. 50.

7000, SÁRHATVAN PUSZTA

7018, ADY ENDRE UTCA

7018, BAROSS JÁNOS UTCA

7018, DEÁK FERENC UTCA

7018, DÉGIUTCA

7018, DÓZSA GYÖRGY UTCA

7018, FEHÉRVÁRIUTCA

7018, HATVANIUTCA

7018, KISS UTCA

7018, KOSSUTH LAJOS UTCA

7018, KÖZTÁRSASÁG TÉR

7018, ÖDÖNMAJOR

7018, ÖRS PUSZTA

7018, PETŐFI SÁNDOR UTCA

7018, RÁKÓCZI FERENC UTCA

7018, SZÉCHENYI tSTVÁN UTCA

és

7019, ANTALMAJOR

7019, ARANY JÁNOS UTCA

7019, DÓZSA UTCA

7019, HALASTÓ

7019, HATVAN-JÓZSEF ATTILA UTCA

7019, JÓZSEF ATTILA UTCA

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)

(teljes közterület)
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7019, KÜLSŐHATVANPUSZTA (teljes közterület)

7019, NAGYH. - KOSSUTH LAJOS UTCA (teljes közterület)

7019, NAGYH.- ZICHY JÁNOS UTCA (teljes közterület)

7019, NAGYHÖRCSÖK PUSZTA (teljes közterület)

7019, ORSZÁG ÚT (teljes közterület)

7019, PETŐFI UTCA (teljes közterület)

7019, TÖBÖRZSÖKI ÚT (teljes közterület)

Határidö: értesítésre, adatszolgáltatásra: 2025. március 31
Felelös:jegyző

10. A Sárbogárdi Zengö Óvodába történö jelentkezés módjának és a 2025/2026-os
nevelési év beiratkozási időszakának meghatározása
Elöadó: címzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erös Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a PVVB is tárgyalta. Kérdezem ugyanerről a bizottság elnökét.

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. K-érdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
38/2Q25. (II. 14. ) határozata

A Sárbogárdi Zengö Ovodába történö jelentkezés módjának
és a 2025/2026-os nevelési év beiratkozási idöszakának meghatározása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta A Sárbogárdi Zengö
Óvodába történőjelentkezés módjának és a 2024/2025-es nevelési év beiratkozási idöszakának
meghatározása tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

A Sárbogárdi Zengö Óvodában a következö idöpontok történik az óvodai beiratkozás a
2025/2026-os nevelési évre:
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2025. 04. 28. (hétfö)-29 (kedd)-30 (szerda) 9:00-15:30 óráig
A következö helyszíneken:
- Sárbogárdi Zengö Óvoda (székhely) 7000 Sárbogárd, Mikes köz 3.
- Sárbogárdi Zengö Óvoda Sárszentmiklósi Tagóvodája 7003 Sárbogárd, Gesztenye sor 1.
- Sárbogárdi Zengö Óvoda Pusztaegresi Telephelye 7018 Pusztaegres, Hatvani u. 50.

A Sárbogárdi Zengő Óvoda Töbörzsöki Telephelyére a beiratkozás rendje a
következőképpen alakul:

2025. 04. 28-29 (hétfő, kedd) 9:00-15:30 óráig
Helyszüi: Sárbogárdi Zengő Óvoda (székhely) 7000 Sárbogárd, Mikes köz 3.

2025. 04.30. (szerda) 9:00-15:30 óráig
Helyszín: Sárbogárdi Zengö Óvoda Töbörzsöki Telephelye 7000 Sárbogárd,
Szent István út 49.

A nemzeti köznevelésröl szóló törvény rendelkezéseit minden esetben figyelembe kell venni,
különös tekintettel az alábbiakra:

Férőhelyek betöltésének sorrendje:

A 3. életévüket, valamint 5. életévüket 2025. VIII. 31-ig betöltő gyermek

1. aki életvitelszerűen az óvoda felvételi körzetében lakik.
2. szüleinek munkahelye a felvételi körzetben van
3. aki Sárbogárd közigazgatási területéröl érkezik.

A törvényben meghatározott átlag csoportlétszámtól való lefelé történö eltérés nem
megengedett, a maximális létszám túllépése megengedett, a törvényben meghatározott
mértékben.
A települési önkormányzat honlapján a Sárbogárdi Zengő Óvoda felvételi körzetei feltöltésre
kerülnek.

Határidő értesítésre: azonnal közzétételre: március 20., beíratásra: április 30.
Felelős: jegyzö, igazgató

11. A Sárbogárdi Zengő Óvoda éves nyitva tartási rendjének megállapítása
Előadó: címzetes főjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíizni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
Eros Ferenc: ismerteti az OKSBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: ezt mindig egy kétlépcsős egyeztetés elözi meg. Megkérdezzük az igazgató
asszonyt, az óvoda pedig általában megkérdezi a szülöket. Lehet látni, hogy egyfajta ügyeleti
rend szerint változik ez. Megnyitom a napirend folötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

20



Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
39/2025. (II. 14.)határozata

A Sárbogárdi Zengö Övoda éves nyitva tartási rendjének megállapítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta A Sárbogárdi Zengő Ovoda
éves nyitva tartási rendjénekmegállapítása tárgyú elöterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Az intézmény hetí nyitva tartása

Óvoda címe: Heti n itvatartási idő:

Székhely (Sárbogárd, Mikes köz 3.) 50 óra
Tagóvoda (Sárszentmiklós, Gesztenye sor 1.) 50 óra
Töbörzsöki Telephely (Sárbogárd, Szent István út 49. ) 47, 5 óra
Pusztaegresi Telephely (Pusztaegres, Hatvani út 50. ) 45 óra

A Sárbogárdi Zengő Óvoda nyári részleges zárva tartási rendje:

Óvodacíme: Zárva tartás idő ont'a

Székhely
(Sárbogárd, Mikes köz 3.) 2025. július 28. - 2025. augusztus 31.

Tagóvoda
(Sáíszentmiklós, Gesztenye sor 1.) 2025. június 23. - 2025. július 25.

Töbörzsöki Telephely
(Sárbogárd, Szent István út 49.)

Pusztaegresi Telephely
(Pusztaegres, Hatvani út 50.)

2025. június 23. - 2025. augusztus 31.

2025. augusztus 01. - 2025. augusztus 31.

Az intézmény a gyermekek napközbeni ellátását folyamatosan biztosítja a 2011. CXC. Nkt
előírása szerint a kijelölt óvodában.

Óvoda címe:

Székhely
(Sárbogárd, Mikes köz 3.)

Tagóvoda
(Sárszentnüklós, Gesztenye sor 1.)

Pusztaegresi Telephely
(Pusztaegres, Hatvani út 50.)

Határidő: értesítésre: azonnal
Felelős: jegyzö, igazgató

U eleti n itvatartás

2025. június 23. - 2025. július 25.

2025. július 28. - 2025. augusztus 31.

2025. június 23. - 2025. július 31.

12. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsöde éves nyitva tartási rendjének megállapítása
Előadó: címzetes föjegyzö
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Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
Erős Ferenc: ismérteti az OKSBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: a döntést megelözö folyamat ugyanaz, mint az óvodánál, csak itt egy helyen.
Megnyitom a napirend folötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

Erős Ferenc: úgy emlékszem tavaly négy hét volt.

Dr. Sükösd Tamás: igen. A három hét két dolog miatt van. Egyrészt nem volt nagy a letszám.
Kiegyensúlyozza valahogy a szabadságokat az íntézményvezetö. Azt veszi fígyelembe, hogy a
szüÍök egész komoly pressziót gyakoroltak. Volt olyan javaslat, hogy ne zarjon be egyáltalán a
bölcsöde', de akkor se'karbantartast nem tudnak végezni, se szabadságot kivenni nem tudnak a
dolgozók. Kompromisszumosjavaslat született, így terjesztette elő az intézményvezetö a nyitva
tartast. Igazgatö asszony azért nem tud részt venni a mai ülésen, mert betegségek miatt
csoportban lát el feladatot.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
40/2025. (II. 14. ) határozata

A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsöde
éves nyitva tartási rendjének megállapítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Kép\ise\ö-tGstű\GtGmG^ávgyaltaASárbogárdiHársfavirág
Bölcsöde éves nyitva tartási rendjének megállapítása tárgyú előterjesztést és az alábbi
határozatot hozta:

A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde zárva tartási rendje: 2025. augusztus 11-3J

Határidő: értesítésre: azonnal
Felelős: jegyzö, intézményvezetö

13. Az önkonnányzat tulajdonáról, a tulajdonosi jogok gyakoriásáról, a vagyonnal való
gazdálkodásról és értékesítésének egyes szabályairól szóló önkormányzati rendelet
elfogadása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: az ÜJB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottságok elnökeit, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
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Dr. Sükösd Tamás: a jogalkotásról szóló törvényben a Parlament elöírta, hogy mindenkinek
meg kell határoznia, hogy minek hozza ezeket ajogszabályokat. Tehát kell a rendeletekbe rakni
preambulumot. Majd elóírták azt is, hogy amelyik rendeletnek nem volt még premnbujluma
annál nem lehet a preambulummal módosítaiii a rendeletet, hanem újat kell elfogadni. Ez jo
alkalom arra, hogy felülvizsgáljuk a rendeleteinket. Ezt a rendeletet a preambulumon kíviil
ugyanazzal a tartalommal fogadjuk el, mint az elözőt.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö rendelet elfogadását.

A Képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletet elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
4/2025. (IL27. ) önkonnányzati rendelete

az Önkonnányzat tulajdonáról, a tulajdonosi jogok gyakorlásáról, a vagyonnal való
gazdálkodásról és értékesítésének egyes szabályairól

14. Az egyes szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet elfogadása
Elöadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: az ESZB és az ÜJB tárgyalta. Kérdezi a bizottságok elnökeit, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: az indokolás ugyanaz, mint az elözö napirendi pontnál. Megnyitom a
napirend folötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö rendelet elfogadását.

A Képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletet elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
5/2025. (11. 27. ) önkormányzati rendelete

az egyes szociális ellátásokról

15. A köztisztviselők díjazásáról szóló önkonnányzati rendelet elfogadása
Elöadó: címzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: az ÜJB tárgyalta. Kérdezi abizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?
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Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend folötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö rendelet elfogadását.

A Képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletet elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
6/2025. (II.27. ) önkormányzati rendelete
a köztisztviselők díjazásáról, juttatásáról

16. Döntés a távhöszolgáltatással kapcsolatos 2025. évi bérleti díj felhasználásáról
Elöadó: polgánnester

Dr. Sükösd Tamás: a távhöszolgáltatás és az egyéb közműszolgáltatások, régen a víziközmű is
ugyanilyen volt. Azért is kaptunk bérleti díját ameddig nem adtuk át a Magyar Allamnak.
Mindig'megvoltak azok a szábályok, hogy mire lehet elkölteni az itt keletkező bérleti díjat. A
távhönél a rendszerre lehet. A távhőnek egy új létszakasza következett el, amikor egy
pályázathoz koncessziós társaságot hoztunk létre az üzemeltetövel. Azért gondolom, hogy
ujabb korszakot eredményezett, mert így most nem kizarolag a mi érdekünk, hanem a
túlajdonos érdeke is lett, hogyjobban sikerüljön üzemeltetni. Két részletbol áll össze a bérleti
díj elköltésének a folyamata. Az egyik aknában váltószelepet cserélnek ki, illetve még egy
csoszakaszt kell kiválfani. Ezeket elotte mindig leegyeztetik a műszaki osztállyal.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi abizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
41/2025. (II. 14. ) határozata

Döntés a távhőszolgáltatással kapcsolatos
2025. évi bérieti díj felhasználásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Döntés a távhöszolgaltatassal
kapcsolatos 2025. évi bérleti 'díj felhasználásáról" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az
alábbi döntést hozta:

1., Távhöszolgáltatási ellátást a JózsefAttila u. 15. szám alatti fíitömu nagyszámú fogyasztonak
biztosít, mely területen eddig három távhövezeték elosztó akna felújitasát végeztek el; A
felújítások so'rán az aknákbaiTtapasztalt fütési vezeték állapotok, illetye előzetes allapotfeltárás
ismeretében a volt HEMO épülét mellett lévő távhővezeték elosztó aknábana fütési és meleg
víz vezetékek, illetve szakaszoló és ürítö elzáró szerelvények cseréje elkerülhetetlen, tekmtve,
hogy a 40 éves vezetékeken (beszivárgó talajvíz esös idoszakokban) a korrózió okozta
károsodás jelentös, ugyan változó mértékű, de egyes darabokon jelenleg is ellátási
"veszélyforrást" jelent.

Az aknában lévö távhövezeték szakaszok cseréjét 6, 3 mm falvastagságú acélcsővezetékek
beépítésével tudjuk kivitelezni, mivel az aknán belül rendkívül sok idomokkal kialakított

24



leágazás, csatlakozás és ürítö ág van beépítve. A beépítésre kerülö fíítési vezetékek utólagos
felületvédelemmel és höszigeteléssel kerülnek lezárásra.

A HEMO aknában lévö vezetékszakaszok cseréjét követön a fíítési vezetékhálózat ezen pontján
fennálló "veszélyforrás" megszűnik.

4. 600. 000. -Ft + ÁFA

2., Szolgáltatási területen a hőmennyiségmérők 30 év feletti berendezések, melyekből 2
esetben nem javítható (0030 számú, Családsegítö épület és 0017 szamú JózsefAttila u. 9.
lépcsöház höfogadók) meghibásodás végett új mérökkel történö kiváltás vált szükségessé a
fűtési höenergia felhasználás mérés szerinti elszámolásához.

400. 000. -F1 + ÁFA

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a donteséröl
a határozat megküldésével értesítse a Szolgáltatót, gondoskodjon az Egyszerüsített Vallalkozoi
Szerzödés megkötéséröl, továbbá a határidöben történö műszaki átadás-átvételi eljárás
lefolytatásáról es a pénzügyi elszámolás érdekében a szükséges intézkedések megtételéről.

Határidő: - értesítésre és az Egyszemsített Vállalkozói Szerzödés megkötésre: 2025. március 31.
- műszaki átadás-átvételi eljárásra, pénzügyi elszámolásra: 2025 december 15.

Felelős: polgármester

17. Elövásárlási jog gyakoriásának eldöntése a Trecolin Kft., DÉSZOLG Kft-ben birtokolt,
9,94%-os üzletresze vonatkozásában, illetve Sárbogárd Város Onkonnányzatának a
DÉSZOLG Kft-ben birtokolt, 10,43%-os üzletrészének értékesítése
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a DÉSZOLG Kft-vel az együttmüködésünk elég régi, egy önkormányzati
kisebbségi tulajdonnal üzemeltetett társaság volt. A mai hulladékgazdálkodási koncesszió elött
a Kft-nekegészen más volt a szerepe, más volt a struktúrája és sajnos más volt a bevétele is. A
DÉSZOLG'Kft. ajogszabályváltozások és a fö tulajdonos a Vertikál cégcsoport döntese alapján
kiüresedett. Tavaly'jelezték, hogy abbahagyják a városüzemeltetést. Elmondtuk, hogy a
felmondási időhöz ragaszkodunk az alapján átstrukturáljuk ezt a dolgot, ez meg is történt. A
DÉSZOLG Kft. megvan, a cég üres/megszünt a felügyelőbizottsága, minden egyebe is
megszünt, mert nincs benne mozgás. Megkeresett bennünket a fö tulajdonos két dologgal
kapcsolatban. Az egyik, hogy nyilatkozzunk, hogy akarunk-e élni az elővásárlási jogunkkal,
illétve mit szeretnenk az uzletrésszel. Az üzletrész vonatkozásában nemcsak Sárbogárdot
kereste meg, hanem a többi önkormányzati tulajdonost is. A DESZOLG Kft. utolso harom éve
egy viszonylag markáns veszteségkepzés mellett valósult meg, mert elfogytak belole a
feiadatok. Énnek ellenére nem csökkentették és nem is racionalizálták a munkavállalók számát.
Tavaly áprilisig tulajdonképpen az utolsó három évben néhány forintig ha úgy tetszik, berleti
díj bevételt leszámítva kizárólag Sárbogárd Város Önkonnányzatáyal megkötött két darab
szerzödésböl éltek. A temetőüzemeltetésiböl és a városüzemeletetésiböl. A magam részéröl úgy
érzem, hogy nem nagyon van értelme egy üres cégben fonntartanunk az üzletrészunket úgy,
hogy ráadasul a többsegi tulajdonos, ha akar akkor bír még itt veszteséget képezm anélkül, hogy
ezt érdemben meg tudiíánk gátolni, a magyar számviteli és egyébként cégjogi szabályok alapján
a kilencegész valahány százalékunkkal. Ennekmegfelelően az üzletrész értékesítese mellett
vagyok iííkább. Az efsö gondolatom az volt, hogy ha apportként vittük be annak idején a
telephelyet, akkor beszéljűnk arról, hogy ezt hogyan tudjuk onnan kihozni. Sajnos Sarbogárd
Város Önkormányzatánák akkor az valószínűleg pénzügyileg éppen egy leszálló ága volt.
Közülünk egyikűnk sem volt itt, ebben csak történeti adatokra tudunk támaszkodni. Az akkori
fö tulajdonos, hogy tudjon segíteni, nem apportként lett bevéve a telephely, hanem az
önkormányzat eladta a cegnek. 'Arra, hogy píaci alapon yissza tudjuk vásárolm, arra nincs
esélyünk. Ezenkívül nem ákarja a fö tulajdonos eladni. Ezek is mind az uzletrész értékesítés
mell'ett szólnak. Az üzletrész értékesítést megalapozó dokumentumként kaptimk egy
cégértékelést, ami 4 éves, 2021-es. Két dolog feszült egymásnak. Az egyík, hogy az uzleti
életben szokásos gyakorlatnak ez teljesen ellentmond, hozzunk egy újat. A másik oldala, hogy
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megnéztem a mérleget három éve mínuszos. Tehát ha most csináltatunk egy új cégértekelest
rosszabb szám fog belőle számvitelileg kijönni mint amit a 2021. évin látunk. A cégértékelők
meghatároztak egy tól-ig összeget, hogy hogyan állhat össze az üzletrész értéke. Azonban a
koUégáim észrevették, hogy a Vertikál Zrt. viszont nem ennyiért veszi a stratégiai befektetonek
a részét, hanem ennél jóvál magasabbért. Ezért áll össze úgy a struktúrája a határozatoknak
ahogy. Két határozatijávaslat van. Az elsö határozatijavaslatban arra teszünkjavaslatot, hogy
ne eljünk az elövásárlásijogunkkal, egy üres cégre ne költsünk még, illetve vegyuktudomásul,
hogy a Vertikál Zrt. ennyiért megvásárolhatja a Trecolin-os üzletrészt. A második határozati
javaslatnak van A), B), C) változata. Az A) változat azt mondja, hogy ne adjuk el az üzletreszt,
a B) változat azt mondja, hogy a cégértékelésben szereplö tól-ig értékböl a legmagasabb, 9
milÍió forintért adjuk el az üzletrészt, a C) változatnál a gazdasági szükségszerűség es az üzleti
élet a magas összeget hozza a Vertikál Zrt-nek ennél a Trecolinnál, akkor hozza nekünk is, és
akkor nem 9 millió'forint, hanem 20 millió forint fölött van az üzletrész értéke.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PVVBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kapusi Péter: nekünk nem áll érdekünkben megvenni ezt a tulajdonrészt, másnak miért lenne
érdeke ugyanez?

Dr. Sükösd Tamás: amikor valakinek sok cége van, cégcsoportja van, élénk fígyelemmel fordul
az úgynevezett régi cégek felé. Egy régi cég Íci van tisztogatva, a mérlegejó lehet, hitelfelvetelre
Íehet beÍerakni elhatárolt veszteséget. Sok mindent lehet vele csinálnÍ. Ők ezt céget vissza
tudják vezetni a jogelődökön keresztül 30 évre. Nekik azért érdekük ez, mert egyfajta
pufférként fonntartják. Másrészt, ha ö utána egyedül lesz benne, akkor a számviteli szabályok
szerint szép lassan'eltünteti belöle a veszteségnek azt a részét, ami azt indukálná, hogy neki
törzstökét kelljen visszapótolni és egyéb dolgokat kelljen teimi. Annyi veszteséget fog^benne
tartani, hogy nyugodtan bérbeadja az irodatiáznak egy részét, de soha nem lesz adófízetési
kötelezettsege, mert csak a mínuszt húzkodja le a következö években. Ugyhogy övé ajtulajdon
és minden egyéb, neki megéri. Nekünk kívülröl, hogy ott a most keletkezö 86. 000 Ft bérleti
díjból meg tudjunk szerezn? maguiiknak havi szinten mondjuk 19%-ot, soha nem lesz üzlet. Ez
aiínak üzlet, aki a céggel tud valámit csinálni. Ennek a dolognak egyszerűen számviteli oka van.
Mondtam, hogy adják oda az irodaházat ingyen, mert mégiscsak az önkonnányzaté volt, de
elzárkóztak ezélöl. De utána elengedtem ezt a kérést, mert, ha azt fel kell értékelni, az irodaház
nagy és le van betonozva egy hektár terület a város közepén. Erre nagyon nehéz azt mondani,
hogy ennek 20 millió forint lesz utána az értéke. Nem akaqák eladni. Nem kell benne
alkalmazott. Megoldja, hogy a Vertikál Zrt. ügyfélszolgálat ott lehessen ingyen.

Seper László: mire fogjuk használni azt a pénzt, amit kapunk ezért?

Dr. Sükösd Tamás: gyakorlatilag amire szükséges. Az üzletrész lehet nagyon komolyan érték
is, meg lehet teher is.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö 1) határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
42/2025. (II. 14. )határozata

Elővásárlásijog gyakorlásának eldöntése a Trecolin Kft., DESZOLG Kft-ben birtokolt,
9, 94%-os~uzletrésze vonatkozásában, illetve Sárbogárd Város Onkonnányzatának a

DÉSZOLG Kft-ben birtokolt, 10,43%-os üzletrészének értékesítése

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a polgármester eloterjesztésében
megtárgyalta a "Elövásárlásijog gyakorlásának eldöntése

tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést
megtárgyalta a "Elövásárlásijog gyakorlásának eldöntése a Trecolin Kft., DESZOLG Kft. -ben
birtokoTt, 9,94 %-os üzletrésze vonatkozásában. " tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést
hozta.

26



Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselö-testülete a Trecolin Tanácsadó Kprlátolt
Felelosségű Társaság (székhely: 8000 Székesfehéryár, Levendula utca 14 Ceg]egyzékszám:
07-09-032394) minteladó tulajdonát képező és a DÉSZOLG Kft. -ben fennálló 9, 94% tulajdoni
hanyadú 4. 100. 000, - Ft négymillió-egyszázezer forint névértékű üzletrész (a toyabbiakban:
Üzletrész) vonatkozásában feltétlenül és visszavonhatatlanulhozzá'árul, hogy a VERTIKAL
Vagyonkezelő Kft. (székhely: 8154 Polgárdi, Batthyány utca 26. B. ép., Cég|egyzékszám: 07-
09^013926, Adószám: 14160592-2-07) adásvétel jogcímen az Üzletrészen adásvétel jogcímen
a 19. 141. 050 Ft, - (azaz tizenkilencmillíó-száznegyvenegyezer-ötven forint) vételár megfizetése
ellenében tulajdonjogot szerezzen.

Kijelenti, hogy a Trecolin Kft., mint eladó és a VERTIKÁL Vagyonkezelő Kfit., mint vevő
között megkotésre^kerülö üzletrész adásvételi szerzödés lényeges feltételeit megismerte.
Sárbogárd'Város Önkormányzatát megilletö elővásárlásijoggal az eladásrakerülö Uzletrész
vonatkozásában nem él, arról feltétel nélkül és visszavonhatatlanul lemond.

Képviselö-testület felkéri a Polgármester, hogy ezen döntésröl a VERTIKÁL Vagyonkezelö
Kft-t értesítse.

Határidő: 2025. 02. 24.
Felelös: polgánnester

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő 2) határozati javaslat C)
változatának elfogadását.

A Képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
43/2025. (II. 14.) határozata

Elövásárlásijog gyakoriásának eldöntése a Trecolin Kft., DÉSZOLG Kft-ben birtokolt,
9,94%-os~uzletrésze vonatkozásában, illetve Sárbogárd Város Onkormányzatának a

DÉSZOLG K-ft-ben birtokolt, 10,43%-os üzletrészének értékesítése

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a pplgannester előterjeszteseben
megtargyalta a "Sárbogárd Város Önkormányzatának a DÉSZOLG Kft. -ben birtokolt, 10,43%-
os űzletreszének értékesítése. " tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta.

C)Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselő-testülete értékesíteni kívánja a
DÉSZOLG Kft. -ben fennálló 10,43 %-os tulajdoni hányadú üzletrészét a többségi
tulajdonos a VERTIKÁL Vagyonkezelő Kft. (székhely: 8154 Polgardi, Batthyany utca
26. B. ép.) részére. Az üzletíesz értékesítésének vételáraként a Trecolin Kft. által a
VERTIKÁL Vagyonkezelő Kft részére értékesített üzletrész vételárát figyelembeYéye,
önkormányzati "üzletrész tulajdoni hányadára arányosítva, bruttó 20.078.929 Ft
összeget határozza meg.

Képviselö-testület felkéri a Polgármestert, hogy ezen döntésröl a VERTIKÁL Vagyonkezelö
Kft-t értesítse.

Határidő: 2025. 02. 24.
Felelös: polgármester

18. A 2025-2028. évekre vonatkozó belső ellenörzési stratégiai terv elfogadása
Előadó: címzetes föjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíizni az írásos anyaghoz?
Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PVVBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sűkösd Tamás: Megnyitom a napirend folötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?
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A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
44/2025. (II. 14. ) határozata

A 2025-2028. évekre vonatkozó belső ellenörzési stratégiai terv elfogadása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete "A 2025. - 2028. évekre vonatkozó belső
ellenörzési stratégiai terv elfogadása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta.

A képviselő-testület a Sárbogárd Város Önkormányzata 2025. - 2028. évekre vonatkozó belsö
ellenörzési stratégiai tervét a melléklet szerint hagyjajóvá.

Határidő: 2025. febmár 28.
Felelös: jegyző

19. A Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás Társulási
Megállapodásának módosítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az a helyzet állt elö, hogy abban az esetben, ha önkormányzatok közös
hivatallal mentek és nem érik el a 2000 fös fétszámot, azoknak egy másik önkormányzathoz
kell csatlakozniuk. Hantos és Nagylók együtt, az ö számításuk szerint 1950 fő. Ezért ök
elkezdtek partnert keresni. Vagy oÍyannaf "házasodnak", akivel összeér és közyetlenül van
határa, vagy egyet lehet ugranfjáráson belül. Azzal a kiterjedéssel, ami Sárbogárd varosnak
van, az egyugrás egész messze ís tud lenni. Most is ez következett be. Az egyetlen hely, ahol
volt fogadokészségaz Alap-Alsószentiván-Sárszentágota, ahonnan Alsószentiván átigazolt egy
másik helyre. Alap-Sárszentágotához kénytelen volt csatlakozni Nagylók és Hantos. Ezért így
ök most négyen \annak. Aínit mi itt ellátunk ebben a társulásban azt több jogszabály
szabályozza. 'Á gyermekvédelmi törvény 94. § azt mondja, hogy ha valaki közos hivatalban
van, akkor a gy'ermekvédelmi tevékenységet csak ott láthatják el, ahol a székhely szennti
település. Alap" pedig alapító tagja a "Háló" szociális ellátónak, amiben van több másik
önkonnányzat'is.'Sárbogárd nincs'benne, mert nekünk van saját. Nem volt teljesen egyertelmű,
hogy ilyeiíkor az egyszlntű jogszabályok ütközésének mi lesz a vége. Kertünk állásfoglalást
több helyről is. A mínisztériumtól kaptunk egy állásfoglalást, hogy nem kell megszüntetni a mi
társulásúnkat, de Hantosra és Nagylókra vonatkozó gyermekjóléti és családsegítös
tevékenységet úgy kell belöle kivennÍ és átvinni máshova, hogy egyébként a csaladsegito
központ, aiiíit a bolcsjogalkotó ajárásközpontokba előírt és ezért nekünk is van, a csaladsegítö
központ munkatársának viszont muszáj kimenni Hantosra és Nagylókra. Egészen jól össze
tudtuk azt rakni, hogy nem ért bennünket "kár". Ebben az ágazatban azok dolgoznak, akik
tényleg megszállották. Az egész ország adós azzal, hog^a szociális szektomak rendezzék a
fízetését, deez nem sikerült. Alakult már, de nem lettjó. Ennek megfelelöen nekünk nem volt
érdekünk, hogy ha megy el a feladat, ami nem tesz ki egy teljes munkaidöt, az ember, aki eddig
csinálta fölálljon és elínenjen. Most az a szerencse, hogy aki eddig csinálta azt mondja, nem
fog elmemú. 'Öt az állománytáblán belül a SESZI-néT áttettük máshova es ugyanugy tud
családsegítő és gyermekjóléti'feladatokat ellátni nálunk. Tehát a munkavállalót megoriztuk, a
feladat pedig 4 oras munkavállalással együtt átkerült a "Háló"-hoz. Márciusban kapunk elöször
olyan nettó fmanszírozást, amiböl majd látjuk, hogy hogyan lesz ez késöbb. A január^februári
finanszírozáshoz nem nyúltak. Tehát'miután elláttuk a feladatot ott, nem kell visszafízetni az
ellátott feladat után kapott támogatást, de márciustól erre mi nem kapunk pénzt, hanem ott
kapják meg ahol ellátják a feladatot. A társulási tanács tegnap már ezzel a tartalommal fogadta
el a költségvetését, tehát nincsen benne a nagylóki és hantosi szociális és gyermekjólétifeladat.
Az elöterjesztést az ÜJB tárgyalta. KérdezFa bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?
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Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselö-testületének
45/2025. (II. 14.) határozata

A Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyermekjólétí Társulás Társulási
Megállapodásának módosítása

A Képviselő-testület megtárgyalta a "A Sárbogárd - Hantos - Nagylók Szociális és
Gyermekjóléti Társulás Tarsulási Megállapodásának módosítása" tárgyú előterjesztést és az
alábbi határozatot hozza:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért a Társulási MegáUapodás
módosításával az alábbiak szerint:

I.A Társulási Megállapodás bevezető része helyébe az alábbi bevezető lép:
Sárbogárd Város" Önkonnányzata, Hantos Község Önkormányzata, Nagylok Község
Önkormányzata a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. éyi CLXXXIX. törvény
87. §-ban'foglalt felh'atalmazas alapján abból a célból, hogy az Onkormáiiyzatok ezen
Megállapodás~keretében történö együttműködéssel minél hatékonyabb, célszembb szociális
ellatást biztosítsanak a településeken élö lakosság számára, Képviselö-testületeik döntése
alapján

Sárbogárd - Hantos - Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás
néven

önálló jogi személyiséggel rendelkezö önkormányzati társulást (a továbbiakban : Társulás)
hoznak létre és biztosítják a működési feltételeit.

II. Az I. A Társulás neve, székhelye, működési területe fejezet 4. pontja helyébe az alábbi
4. pont lép:
4. Á Társúláshoz tartozó települések lakosságszáma (2024. január 1-i állapot):

Sárbogárd: 11. 518 fö

Hantos : 846 fö

Nagylók : 987 fő

III. A III. A Társulásra átruházott önkormányzati feladat - és hatáskörök fejezet 1. és 2.
pontja helyébe az alábbi 1. és 2. pontlép:
1. A Társúlás tagjai a Magyarország helyi önkonnányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX.
törvény 41. § (4)'bekezdéseben kapott felhatalmazással élve, az Mötv 13 § (1) bekezdésben
meghatározott helyi közügyek, valámint a helyben biztositható kozfeladatok körében ellatMidó
helyi önkormányzati feladatok közül a Társulásra mházzák át az alábbi feladat- és hatásköröket:

8. a szociális szolgáltatások és ellátások

2. A Társulás területén a szociális feladatokat ellátó, közösen fenntartott és működtetett
intézmény: a Sárbogárdi Egyesített Szociális Intézmény (székhelye: 7000. Sárbogárd, József
A. u. 14.)

IV. A IV. A Társulás célja fejezet 1. pontja helyébe az alábbi 1. pont lép:
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1. A Társulásban résztvevö önkonnányzatok képviselö-testületei a közös céloknak megfelelö
hatékony és eredményes tevékenység érdekében szervezik és oldják meg, hangolják össze a
települési önkonnányzatok szociális feladatainak megvalósítását.
V. Á V. A Társulás tevékenységi köre fejezet 2. pontja hatályát veszti.

VI. A V. A Társulás tevékenységi köre fejezet 4. pontja helyébe az alábbi 4. pont lép:
4. A Társulás által nyújtott szociális ellátások igénybevételének feltételeit a szociális
igazgatásról és szociális eilátásokról szóló 1993. évi III. törvény valamint Sárbogárd Varos
Onkormányzat Képviselő-testületének az egyes szociális ellátásokról szóló 4/2015. (II. 27.)
önkormányzati rendelete határozza meg.

VII. A XIII. A Társulás ellenőrzése fejezet 1. pontja helyébe az alábbi 1. pont lép:
1. A polgánnesterek évente, az önkormányzat szociális feladatamak ellátásáról szólo
beszámoló keretében beszámolnak a társulás tevékenységéről, pénzügyi helyzetéröl a társulási
cél megvalósulásáról.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a Társulási Megállapodas módosítását és a
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Társulási Megállapodást írja alá.

Felelős: polgármester
Határidö:2025.február28.

20. Sárbogárdi Napok rendezvénysorozat tervezett programjának elfogadása
Elöadó: OKSB elnök

Dr. Sükösd Tamás: a programban tettünk egy módosító javaslatot. Május 24-én szombaton
22. 30 órakor DJ Dominic-ot ki kell húzni.
A közösségi oldalon megjelent az írásod. A hozzászólásokra nem szeretnék reagálni. Soha nem
úgy alakufa SárbogárdFNapok költségvetése, ahogy itt elfogadjuk, hanem altalában tudunk
befevonni markáns külső forrást, de soha nem tervezzük ezzel, ameddig a külső forrás nincs itt.
Most is van beadva pályázat több mint 20 millió forint értékben, amiből 15 annyirajó vonalon
van, hogy én azt gondoÍom, hogy azt nagyon nehéz lesz úgy pontozni, hogy ne nyerjen. A 2000-
es évek~'élején aSárbogárdi Napok költségvetése 8-9 millió forint körül volt. Fönntartom azt,
hogy amit érre különítettünk el, annyi jár a sárbogárdiaknak. A programmal kapcsolatban volt
olyan komment, hogy ezt a pénzt el lehet lopni. Ezt olyan műsorszervezöknek utaljuk el,
akíkkel az életben soha nem fogunk találkozni. Ezeket hónapokkal elötte átutalással teljesítjük
a produkciós irodáknak.
Az előterjesztést a PVVB és az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottságok elnökeit, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
Erös Ferenc: ismerteti az OKSBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Borbély Sándor: érhetne engem az a vád, hogy én nem akarom a sárbogárdiaknak, nem
érdemlík meg. Nem erröl vanszó. Ez nagyon nagy összeg, a 20 millió forintot is sokaltam. A
20 és a 40 között nem az infláció van.

Dr. Sükösd Tamás: nem. Nem is az inflációval emeltek az előadók.

Borbély Sándor: nagyon soknak tartom. Én személy szerint biztps, hogy nem ennyit fordítanek
erre, h'a megtartanam. Korda Györgyék mennyiért lépnek fel? 3 millió forintert, vagy 13
millióért? Valahol ezt meg tudjuk nézni? Én úgy tervezném, hogy azt mondanám, hogy akarok
valamit, akkor megnézném a másik lábat, a bevételt és kijön valami szám, mert ezt látjuk a
kiadási oldalon, dehát azért bevétel is van itt. Az árusok nem ingyenjönnek.

Dr. Sükösd Tamás: az árusok költséget csökkenteni jönnek. Összerakjuk magát a struktúrát.
Megkell nézni mennyiért lehetbérelm szmpadtechnikát stb. Abban van egy személy, aki hozza
az arusokat. Beszedi'a bevételt magának, mi pedig meghatározzuk, hogy mennyit kell hogy
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befizessen azokba a sorokba, amiket nekünk kell kifizetni. Most még nem tudjuk mennyi áms
jön. Azért mondtam, hogy nem fog 40 millió forintba kerülni, de nem tudom, hogy mennyivel
fog kevesebbe kerülni. Van tervezet bevétel szintje, van szerintem elnyerhetö pályázat szintje
is.'Ez egészenjó számot fog tudni hozni, de nekünk a legrosszabbat kell idehoznunk. Ha nem
keresünk egy forintot sem, mivel belépödíjat nem szedünk és ha nem nyer egy pályázat sem,
akkor ennyibe kerül a rendezvény. A nagyságrend: az elöadók viszik ennek az összegnek több
mint a felét, a színpadtechnika két napra 8 míllió forintos nagyságrend lesz, az őrzés-védelem,
wc-k stb. néhány millió. Az elöadók díját a nyílt ülésen elmondani nincs felhatalmazásom.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 10 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
46/2025. (II. 14. ) határozata

Sárbogárdi Napok rendezvénysorozat tervezett programjának elfogadása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a "Sárbogárdi Napok
rendezvénysorozat programjának elfogadása" tárgyú elöterjesztést és az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a 2025. május 23-24-25. között
megrendezésre kerülő Sárbogárdi Napok programtervét az alábbiak szerint fogadja el:

Tervezet!

XXXI. Sárbogárdi Napok programterve 2025.

Má'us 23. éntek
18:00 a Sárbogárdi napok megnyitója

Má'us 24. szombat :

9 órától Családi fözőverseny (nevezni a Müv. Házban lehet, h-p 13-20 óráig)
10:00 Erös ember verseny a Prémium Zrt. szervezésében
12:30 Főzőverseny eredményhirdetés
14:30 Panic Crew hiphop táncbemutató
15:00 TenDance táncbemutató
16:00 Csepregi Eva műsora
17:00 Sárréti Csókavirág Néptánc Együttes
18:30 Discover Band koncert
21:00 Korda György és Balázs Klári koncert
22:30 Arató Disco retro party

Má'us25. vasárna :

10:00 órától Gyenneknap
- Hungarikumjátéktér (Petöfi KulUirális Program)
- Kézművesjátszóház
- Népi fajátékok
- Bíró Kriszti gyennekműsora
- Játékos tudomány "Érzékszervek" kiállítás ésjátszóház

14:30 SunsetMood
16:00 Chris Rudi koncert
18:00 Paradicsom együttes koncert
20:30 Bagossy Borthers Company koncert
a koncert után Tüzijáték
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A ro ammé szervezés alatt van nemvé le es!

A képviselő-testület felkéri a polgánnestert, hogy a programokra az elöadókkal a szerzödést
kösse meg.
A képviselő-testület felkéri az Oktatási, Közművelődési és Sport Bizottságot, hogy a
Sárbogárdi Napok rendezvényszervezését a technikai részletekig végezze el, a
rendezvénysorozat végén számoljon be a képviselő-testületnek.

Határidő: folyamatos, illetve: 2025. május 23-24-25.
Felelős: szerződések megkötéséért a polgármester

rendezvényszervezésért, beszámolóért: OKSB

21. Téli igazgatási szünet elrendelése
Elöadó: címzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: látszólag nagyon korai ez a napirendi pont, de ajogszabály márciusig írja
elő az igazgatási szünet elrendeÍéséröl szóló képviselö-testületí határozat kihirdetését.. Több
próbálkozást tett már címzetes föjegyző asszony, hogy esetleg nyárpn is legyen igazgatási
szünet, de ez az osztályok közt valahol elakadt. Annyira sokféle volt az érdeke a
köztisztviselőknek, hogy ezt elengedtük.
Megnyitom a napirend' fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
47/2025. (II. 14. ) határozata

Téli igazgatási szünet elrendelése

Sárbogárd Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a'Téli igazgatási szünet
elrendelése" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal 2025.
évi munkarendjében 2025. december 29-től 2026. január 4-ig téli igazgatási szünetet rendel el.

A Képviselő-testület az elrendelt igazgatási szünet kapcsán - a zavartalan féladatellátas
érdekében - felkéri a címzetes föjegyzőt a szükséges munkaszervezési intézkedések
megtételére, valamint arra, hogy az elrendelt igazgatási szünetről a társhatóságokat előzetesen
tájékoztassa.

A Képviselö-testület felkéri továbbá a címzetes főjegyzöt, hogy a téli igazgatási szimet
elrendeléséröl szóló képviselő-testületi határozatot 2025. március 1-jéig a helyben szokásos
módon tegye közzé.

Határidő: 2025. március 1.
Felelős: címzetesjegyző
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22. A polgánnester 2025. évi Cafetéria juttatási összegének megállapítása
Előadó: címzetes föjegyző

Dr. Sükösd Tamás: bejelenti, hogy érintettsége miatt a 22. napirendi pontnál nem vesz részt a
szavazásban. Kéri a szavazásból történő kizárását. Szavazásra teszi fel azt ajavaslatot, hogy a
képviselö-testület a 22. ) napirendi ponttal kapcsolatos szavazásból a polgármestert - kérésére,
érintettsége miatt - kizárja.

A képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
48/2025. (11. 14. ) határozata

a polgármester szavazásból történő kizárásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert - kérésére, érintettsége miatt - a 22. ) A polgármester
2025. évi Cafetéria juttatási összegének megállapítása c. napirendi
pontnál a szavazásból kizárja.

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fíízni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PVVBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend folötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 10 igen (1 fö nem vett részt a szavazásban) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselö-testületének
49/2025. (II. 14. ) határozata

A polgármester 2025. évi Cafetéria juttatási összegének megállapítása

Sárbogárd Város Önkonnányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta "A polgármester 2025.
évi cafetéria juttatási összegének megállapítása" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a polgármester cafetéria-juttatását 2025.
december 31-ig nettó 300. 000 Ft keretösszegben határozza meg.

A képviselö-testület felkéri a címzetes föjegyzöt, hogy a határozatban foglaltak végrehajtásáról
intézkedjen.

Határidö:
Felelös:

2025. február28.
címzetes föjegyzö

23. Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándomak.
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Borbély Sándor: értékelem és elismerem a közmunkások tevékenysegét, csak azt szeretnem
kémi, hogy fígyelmesebben végezzék. Az árkokat tisztítani kell. Ha kitisztították, ne hagyják
az árokparton a földet pld. a Vasút utcánál halmokban. Gereblyézzék el.
A mentoállomás szömyü állapotban van. Várhatóan mikor lesz ezzel kapcsolatban folytatás?

Dr. Sükösd Tamás: az új mentőállomással kapcsolatban volt egyeztetés több is. Visszatettek a
listára. Már nem vagyúnk a kihúzott beruházások listáján. Áz önkormányzat adta a telket
ingyen. Most annak megy a polemizálása, hogy van az önkormányzat, vagy az önkormanyzatok
csoportja részére elérhétő'forrás, ami nyáron nyilik meg és abból probálnánk közösen
megvalosítani. A terület már több éve a Magyar Állam tulajdona, a rendörség épulet már
elkeszült, működik 1, 5 éve. A mentöállomásnak volt egy befejezett közbeszerzese ahol
valamiért elöttem ismeretlen okból nem sikerült kihirdetni a győztest. Nem látunk bele, állam
által kiírt közbeszerzés volt. Az egyeztetések folyamatosan zajlanak.

Seper László: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Kapusi Péter: a tanuszodánál ha valaki bemegy átöltöztetni a gyerekét, azért kell fízetnie?

Háriné Németh Ilona: van kísérőjegy, amit ki kell fizetni, átöltözteti a gyerekét és utána ki kell
mennie. Nem maradhat bent.

Kapusi Péter: és ezt tudja az is, aki ott dolgozik?

Ábrahámi Dóra: úgy tudom, hogy a Covid óta nem lehet beülni.

Dr. Sükösd Tamás: az öltözöben nem maradhat a szülö, más tér nem igazán van. Az
uszodatérben nem maradhat, mert azt nem engedi a jogszabály. Ma ezt megkérdezem és
tájékoztatni foglak.

Dr. Vamyu Péter: a szabályzat szerint az öltöztetöjegy 2x20 percig érvényes és 181 Ft+AFA
összegbe kerül. Lehet tíz alkalmas bérletet is váltani.

Dr. Sükösd Tamás: a leültetést megkérdezem.

Vájer Tamás: a sárhatvani lakossági fórumon megígértük, hogy utána nézünk a behajtani tilos
táblának.

Ábrahámi Dóra: többen voltak bent nálunk ebben az ügyben.

Vájer Tamás: jutottunk valamire ezzel kapcsolatban?

Ábrahámi Dóra: igazuk van, mert ahova kitették a táblát, az az ö útjuk, az nem önkormányzati
tulajdon.

Vájer Tamás: megvette az utat?

Abrahámi Dóra: igen.

Vájer Tamás: akkor ki kell tenni azt is, hogy magánút. Nemcsak azt, hogy behajtani tilos. Fel
kefl szólítani, hogy 30 napon belül tegyen ki egy sorompót és zárja le. A házzal együtt az utat
is megvette?

Abrahámi Dóra: megvette.

Dr. Sükösd Tamás: ki kell menni még egyszer és rendezni kell ezt az ügyet.

Vájer Tamás: a hátsó út a temetönél, ami a ravatalozóhoz vezet, ott is megvan határozva, hogy
meddig lehet szántani, de már 3 méterre kijöttek. Lassan nem lehet ott már közlekedni.

Tóth Béla: nincs bejelentésem. Köszönöm.
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Aranyos József: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Erős Ferenc: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Bágyi Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Ébl Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: köszönöm nincs bejelentésem.

Egyéb bejelentés nem volt,
Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételt

a nyílt űlést 10. 49 órakor bezárta.

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás
polgármester

_..4'^
Tóth Béla
képviselö, jkv. hitelesítö

^orma^ _<^_ ^^-
Dr. Venicz Anitá

címzetes föjegyzö

^). ^

Novák Kovács Zsolt
képviselö, jkv. hitelesítö
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